

Fotbollssektionen Rasbo IK
Möte 2022-01-19, Messenger



- Närvarande:** Viktor, Tomas, Tina, Ludde, Niklas E, Matte, Manja, Nastasha, Elice, Elin, Marie, Niklas D, Malin
- Ekonomi:** Fotbollssektionen har fortsatt god ekonomi och en sammanställning av resultatet har skickats ut.
- Sektionen:** God uppslutning på mötet vilket är positivt! Det är dock fortsatt svårt att få föräldrar att ställa upp och ta åt sig arbetsuppgifter kring lagen och i sektionen. Sektionen behöver göra en insats för att hjälpa till och förklara vikten av att vi alla hjälps åt om föreningen ska fungera och finnas kvar. Manja och Ludde skriver ett brev med information som skickas ut via laget.se. Vid behov kan några från sektionen vara närvarande vid vårens föräldramöten för att informera om hur föreningen fungerar och att det är tack vare ideella insatser som vi kan erbjuda våra barn och ungdomar bra förutsättningar att idrotta. Det behövs också bättre beskrivningar vad respektive ansvarsområde innebär. För att underlätta fördelningen av arbetsuppgifter kan Tomas tänka sig att ta tillbaka arbetet med träningstiderna och Niklas tar på sig sjukvårdsansvaret. Förslaget är då att F14/15 tar på sig domaransvaret (tillsammans med F06/07) och att Team 12 tar på sig utbildningsansvaret (med Tina som back-up inför vårens eventuella utbildning).
- Senior:** Träningarna börjar den 15 februari. Just nu är det ca 20 spelare i truppen. Än så länge finns ingen tränare och just nu är det ingen av spelarna som velat ta på sig att vara spelande tränare. Förhoppningen är att det blir en full säsong, annars kan det bli svårt att hålla ihop laget hela. Anmälan är gjord till division 5, inget B-lag är anmält p.g.a. för dåligt intresse.
- Ett damlag har startats upp och förhoppningen är att det ska bli mer intresse när träningarna kan hållas nere på IP. Visst material kan behöva köpas in till laget.
- Ungdom:** F08/09; Laget läggs tyvärr ned p.g.a. för få spelare. En avslutningsresa till Barcelona är planerad under våren.
- P14/P15; Lagen planerar att samarbeta mer under våren och träna tillsammans. Troligtvis kommer de anmäla sig till egna cuper och matcher, men tränar man tillsammans är det lättare att låna spelare mellan lagen vid behov. Rekommendationen från övriga tränare är att hålla isär åldrarna vid matcher för att barnen ska få spela i sin egen ålder. Det är bra att vara många spelare på träningarna med inte för många på matcherna.

- Domare:** Det är oklart hur många domare som vill fortsätta döma under säsongen. I år är det barn födda -08 som får gå domarutbildningen och börja döma. Troligtvis blir det inga fysiska utbildningar för domare i år. I dagsläget finns ingen egen domare för 9-manna. P08 och P09/10 kommer spela 9-manna den här säsongen. Förslag på att få vara två domare under dessa matcher för att få fler att ta steget upp och döma 9-manna. Tillsättning av 11-mannadomare sker liksom förra året av förbundet. Det är viktigt att de nya domarasvariga snabbt kommer igång med arbetet så vi inte står utan domare. Tina och Matte vill lämna över så snart som möjligt för att det ska bli bra förutsättningar inför säsongen.
- Utbildning:** Det planeras för en C-tränarutbildning i april men det är osäkert om den kommer bli av med tanke på rådande läge. Tina kan tänka sig att vara kvar för att arrangera den utbildningen om den blir av. Frågan är också om vi har någon lokal som är lämplig med tanke på eventuella restriktioner. Troligtvis blir det digitala möten och då är förbundet värdar för dessa.
- Material:** Utskick har gjorts för att få en överblick av behov av nya matchställ. Har ni inte skickat in inventeringslistan till Niklas så gör det så snart som möjligt! Niklas x2 åker till Intersport och köper in det material det finns behov av just nu. Önskemål om att köpa in bollar i strl.5 som matchbollar kom upp. Det nystartade lagen F/P-16 behöver eget material. Det kommer bli över en del material/matchställ från F08/09 efter påsk. Hör av er till Niklas D om det finns behov av material!
- Serieläggning:** Glöm inte att anmäla er till serier i FOGIS, hör av er till Tomas om ni behöver hjälp. 9 mot 9 och 7 mot 7 har släppts, 5 mot 5 kommer upp senare. F06/07 och Team 11 är i dagsläget klara.
- Träningsstider:** De lag som bokat tider via kommunen ska själva avboka dessa om de ej används. Under februari kommer utskick med tider för period 2, dessa gäller från mars. Det fungerar någorlunda bra med tiderna i Hall2000.
- Kiosk:** Ny kioskansvarig är Nastasha. Eftersom det är lite oklart hur det kommer bli med publik under våren avvaktar vi något med planering och uppstart av kiosken. När vi närmar oss matchstarter och vet hur läget är gör vi en genomgång tillsammans vid IP och hjälps åt att starta igång verksamheten.
- Foto:** Fotograferingen är bokad 1-2 juni.
- Fotbollens dag:** P09/10 hoppas att de kommer få möjlighet att arrangera fotbollens dag under året.
- Fotbollsskolan:** Utbildningsdagar är redan i februari så det lag som ska arrangera fotbollsskolan i år måste snarast dra igång planering för detta. F08/09 har mycket bra material att lämna över och vill göra det så snart som möjligt. Eftersom P09/10, som står på tur, ännu inte haft möjlighet att ordna fotbollens dag vill de i första hand göra det i år. Näst på tur är P08, Ludde tar med frågan till laget. Tomas tar med frågan till Team 11.

- Rasbo IP: Som det ser ut just nu kommer två skåp bli lediga under våren då F08/09 slutar och F06/07 delar med senior.
- Planskötaren Tomas fortsätter inte sitt uppdrag under säsongen och en ersättare måste ordnas. Ludde tar upp frågan på nästa HS-möte. Förslag på att skriva en "efterlysning" i Ristaren.
- Futsal: Futsalen har rullat på med god uppslutning, ca 20-25 deltagare. Fortsätter till dess att alla lag kommit igång med sina ordinarie träningar.
- Övrigt: Utskick om att beställa utdrag från polisregistret görs redan nu så det är klart i god tid inför säsongen. Ska vara inlämnat senast den 31 mars till Manja eller Elice.
- Verksamhetsberättelsen för 2021 ska skrivas. Varje lag ska skriva några rader om det gångna året så sammanställs det till en gemensam berättelse. Information skickas ut via messenger. En verksamhetsplan ska också skrivas, gemensam för sektionen.
- Nästa möte: I slutet av februari/början av mars, doodle skickas ut. Vid det mötet tas beslut om datum för kommande ledarmöte. Förhoppningsvis vet vi lite mer då om läget och hur eventuella restriktioner ser ut.